
INFORMATION FRÅN STYRELSEMÖTE 10, 2016-2017.

- Ekonomi. Styrelsen har haft inför kommande verksamhetsår haft budgetmöte med 
ekonomiska förvaltaren från Egeryds, Agneta Tillman. Utifrån det positiva resultat 
som beräknas för föreningen görs bedömningen att ingen höjning av månadsavgiften 
kommer att bli nödvändig under det kommande verksamhetsåret.

- Underhåll G3. Styrelsen har beslutat att anlita Sandå för målning/underhåll av G3. 
Arbetet beräknas påbörjas efter semestrarna.

- Återkoppling felanmälningar. Styrelsen har påtalat för Egeryds att de förväntas 
återkoppla bättre vid felanmälningar. Bättring har utlovats. Detta innebär bl a att du 
som brh vid felanmälan till Egeryds ska få ett skriftligt meddelande när felet är 
åtgärdat.  

- Felsorteringsavgift. Föreningen har fått betala felsorteringsavgift till följd av 
felsorterat sopavfall. Vid fler felsorteringar riskerar föreningen att få förändrat 
sophämtningsabonnemang vilket innebär betydande höjning av avgifterna för 
sophämtning. 

- Studsmatta G1. Styrelsen har tidigare beslutat att föreningen inte ska äga några 
studsmattor. Detta pga ansvarsfrågan om olyckor inträffar. Mot bakgrund av detta 
har styrelsen beslutat att den studsmatta på G1 som finns i föreningens ägo ska 
avyttras. Om de boende på gården är intresserade kan studsmattan överlåtas åt dem 
för en symbolisk summa. 

Nästa styrelsemöte äger rum den 17 augusti. 

Med önskan om en trevlig sommar!

Hälsar styrelsen gm Beatrice 
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